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1. Kokouksen avaus 
Hirviyhteisluvan vetäjä Jyrki Siirtola avasi kokouksen klo 18.00 toivottaen osanottajat tervetulleiksi. 

2. Kokouksen järjestäytyminen 
Puheenjohtajaksi kokoukselle valittiin Jyrki Siirtola ja sihteeriksi Kauko Karjalainen. 

3. Työjärjestys 
Laadittu esityslista hyväksyttiin kokoukselle työjärjestykseksi. 

4. Sodankylän rhy:n puheenvuoro 
Veikko Vaara kertoi ajankohtaisia asioita ja totesi hirvenpyynnin sujuneen hyvin. Syksyn aikana oli tullut esille 
päällekkäisiä vuokrasopimuksia ja ne on saatu kuntoon. Uusi toiminnanohjaaja Kaarlo Kuusela esittäytyi hirviväelle.  

5. Yhteisluvanvetäjien valinta 2011  
 Entiset vetäjät jatkavat tehtävissään Timo Annala (puisto) ja Jyrki Siirtola (Sodankylä).  

6. Hirvenmetsästys 2010 
Jorma Lappalainen esitteli syksyn hirvenmetsästyksen tuloksen. Kaadettu on 869 aikuista ja 360 vasaa yhteensä 
1229 hirveä ja kaatoprosentti 93,4 %. Jorman esittämät taulukot löytyvät yhdistyksen nettisivuilta.  

7. Yhteisluvan pyynnistä 2010 
Timo Annala kertoi puiston metsästyksestä ja esitteli kaatotilaston. Pyynnin alkua häiritsi jonkin verran alussa 
petotilanne. Jyrki Siirtola esitteli taulukkojen muodossa Sodankylän alueen kaatotilastot. Aluevaihtoja tuli lähinnä 
joulukuussa Vasakairaan ja johtui alueen lumitilanteesta. Sodankylän alueen kaatoprosentti 94,2 % kaadetuista 
hirvistä oli uroksia 50,4 %. 

8. Hirvenmetsästys 2010 kritiikki ja kehittäminen 
Jyrki Siirtolan mielestä pyynnissä on liikuttu ns. ”harmaalle alueelle”. Emiä ja vasoja ammuttu samaan nippuun ja 
on epäiltävissä, että on ilmoitettu vääriä kaatopäiviä, ettei samaan kasaan ampuminen paljastuisi. Jyrkin mukaan on 
myös syytä epäillä, etteivät metsästyksenjohtajuus ja varajohtajuusasiat ole olleet aina kunnossa. Esitettiin, ettei 
Vasakairaan tulevan syksynä anneta aluevaihdoksia. Puiston pyytäjien mielestä yhdistyksen johdon pitää jatkaa 
käytyjä neuvotteluja, että ns. Keskon reitti saadaan käyttöön. Hirvivahingot ovat taimikoille lähteneet laskemaan. 
Vuonna 2009 hirvituhoja on 766 ha ja 2010 enää 277 ha paljastunut hirvien aiheuttamiksi. 
Jyrki Siirtola käski seurojen ja seurueiden maksaa yhteisluvalle kaikki maksut vain yhdellä kuitilla.  

9. Hirvenmetsästys 2011  
Jyrki Siirtola kertoi muuttuneet uudet metsähallituksen hakuohjeet. Ulkopaikkakuntalaiset pitää ilmoittaa 31.1. 
mennessä ja uusia nimiä ei voi enää lisätä. Yhteisluvalle pitää 25.1. mennessä toimittaa hakemukset sähköpostin 
liitetiedosta ja myös paperisena versiona. Maksukuitti on liitettävä mukaan. Hakukokous pidetään 25.3. Täydelliset 
hakuohjeet löytyvät yhteisluvan nettisivuilta. 

10. Evästykset kaatokiintiöstä 2011 hallitukselle 
Jorma Lappalainen esitteli hirvilaskelmat vuosilta 2005 – 2010, joissa oli RKTL:n kanta-arvio ja rhy:n oma kanta-
arvio. Pentti Rytisalo kertoi metsäsomistajien näkemyksiä hirviasioihin. Yksityismailla pitäisi pyytää koko syksy, 
ettei pääsisi syntymään alueita missä ei pyydetä. Yhteislupa on kerännyt varoja lentolaskentaan. Kokousväen 
mielestä hirvet lasketaan helikopterilla lentäen. Yhdistyksen oma kanta-arvio näytti noin 790 hirven kaatomäärää ja 
tämä tarkennetaan lentolaskennalla.  

11. Muita asioita 
Vuosikokous 27.2. klo 12.00 alkaa valtakirjojen tarkastus ja kokous vastaavasti klo 13.00. 
Viljo Sammalkangas käytti puheenvuoron, jossa hän kehotti laittamaan talteen arvokkaat vanhat metsästysaseet ja 
muutkin eräkulttuuriin liittyvät esineet sekä esitti Sodankylään perustettavaksi erämuseon.  

12. Palaverin päättäminen 
Nimilistan mukaan paikalle oli saapunut noin 125 osallistujaa. Yhteislupa tarjosi kahvit ja munkit.  
Jyrki Siirtola päätti kokouksen klo 20.00 ja kiitti kokousväkeä osallistumisesta.  
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